



FW-780-TB

SHING RAY



采用新型陶瓷过线结构,穿线简单,过线顺滑,有效的延长机器使用寿命。

新型陶瓷过线结构

With the special Ceramic Threading structure, threading is simple and the thread goes smoothly. It effectively increases machine durability.



专利设计的上饰线切线刀,可依使用者之需求调整至最佳切线角度。

(台湾专利字号第135363号)

多向可调式上饰线切线组

The patent design top thread trimmer could follow user requested to adjust any precise cutting angle.

(optional: Anti-skip-thread knife)



标配切刀

专利设计的底线切刀结构,切线更稳定,调校更方便;

(中国专利号: ZL 01 2 54752.2)
可选配专利设计的底线切线刀片,有效防止脱线。

(台字号第 I565848 号)

微调式底线切线组

Patented Bottom Thread Cutter is easy to be adjusted perfectly. It cuts thread very stable. Brand new designed optional bottom thread knife effectively prevents skip-thread.

(optional: Anti-skip-thread knife)



独立差动调整机构

采用专利设计的摇杆式独立差动调整机构,提供充分的差动进给量,轻松应对各种面料。

Patented rocker-type independent differential feed adjustment mechanism provides sufficient differential feed ratio to handle a big variety of fabrics easily.



拨线加自动剪线(可选配)

拨线、自动剪线可同时加装,不漏针,不脱线,线头更适宜,转弯更顺畅。

Both Thread Wiper and Cutter can be installed on one machine at the same time, no skip stitches, nice thread end and smooth stitches turning.



单向式后拖轮组

加长下滚轮长度,使送布稳定,降低故障率,更换容易,不因速度快慢,产生大小针。(L1表示齿轮,L2表示平轮)

To extend the length of lower Feed Roller. To offer you more stable feeding, Low Break-down and easy to repair. The machine speed don't disturb the stitch length.



喇叭包边装置(可选配)

加装辅助件Q组,即可实现折下摆、埋压拷克骨、包边三种基本功能合一的多功能、切换容易之省钱机种。

Hemming,Covering,Piping,Three basic Functions in one, Flexing, Cost Saving machine. (QHC 三合一功能)



上裤腰装置

"卡钳式"膝动开关,无须切割桌板、钻孔、装钉螺丝,安装简单。

"折叠式"连杆设计,开启前盖方便。

"Clamp Type" knee switch which don't need to cut the table, drill a hole, installed by screw. It's easy to set it up.